
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Kapušany 

 

Dátum, čas, miesto konania zasadnutia:16.9.2020 (streda) o 16:00 hod. v priestoroch 9.A 

triedy ZŠ  

Program: 

1. Otvorenie 

2. Plnenie úloh a uznesení z predchádzajúceho zasadnutia RŠ 

3. Informácia o plnení rozpočtu k 31.8.2020, prerokovanie návrhu rozpočtového 

opatrenia č.2/2020 

4. Záverečná hodnotiaca správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy v šk. roku 2019/2020 

5. Správa o realizácii školského vzdelávacieho programu počas mimoriadneho 

prerušenia školského vyučovania v škole 

6. Koncepčný zámer rozvoja školy na rok 2020/2021 

7. Informácia o počte žiakov a tried v ZŠ s MŠ v šk. roku 2020/2021 (stav k 15.9.2020) 

8. Rôzne, diskusia, aktuálne problémy – informácia o opatreniach v súvislosti s Covid 

19,  inf. o stave telocvične, učebne, jedáleň, riešenie parkovania...  

9. Záver 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Ad 1) Predsedníčka RŠ PaedDr. Katarína Bačová privítala prítomných členov, ospravedlnila 

členov, ktorí sa zasadnutia nemohli zúčastniť (p.Ignatová). Predsedníčka RŠ predstavila 

program zasadnutia, ktorý bol prítomnými schválený. Zároveň privítala p.starostku RNDr. 

Gutekovú a p. riaditeľku Mgr. Šimovú, poďakovala im za účasť na zasadnutí RŠ.  

 

Ad2) Plnenie úloh a uznesení z predchádzajúceho zasadnutia RŠ.  

P.Marcin sa informoval o postupe prác pri oprave strechy na telocvični. P.riaditeľka 

informovala, že vzhľadom k tomu, že záručná doba na rekonštruované práce už uplynula, 

bolo nevyhnutné obstarať firmu, ktorá strechu zrekonštruuje v čo najkratšom čase, kvôli 



zatekaniu vody okolo elektrického vedenia v telocvični. Firma, ktorá pokládku strešnej 

krytiny v minulosti realizovala v danej veci nekomunikovala.  

Ostatné - viď bod Rôzne. 

 

Ad 3) Informácie o plnení rozpočtu k 31.8.2020 a  návrh rozpočtového opatrenia č.2/2020 

prečítala a bližšie objasnila p. Kováčová.  Následne po hlasovaní prítomných členov (10/10 

za) bolo prečítané uznesenie. 

Rozpočtové opatrenie č.2 sa týka úprav položiek v rámci prenesených kompetencií na základe 

oficiálneho listu OÚ a úprava financií z originálnych kompetencií. Vzhľadom na úsporu 

mzdových výdavkov v MŠ, ŠJ a ŠKD a poistného počas pandémie, bolo 3350€ presunutých 

na prevádzkové náklady, konkrétne na nákup nábytku do novootvorenej triedy v MŠ. 

Rozpočet v rámci originálnych kompetencií sa týmto nenavyšuje.  

Uznesenie: RŠ pri ZŠ s MŠ Kapušany berie na vedomie rozpočtové opatrenie č.2/2020 

a odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetné rozpočtové opatrenie schváliť. 

 

Ad 4, 5,) P. riaditeľka školy prečítala záverečnú hodnotiacu správu o výchovno – vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy v šk. roku 2019/2020 a správu o realizácii 

školského vzdelávacieho programu počas mimoriadneho prerušenia školského vyučovania 

v škole.  

K uvedenej téme prebehla krátka diskusia o slovnom hodnotení na konci šk.roku 2019/2020. 

Uznesenie: RŠ pri ZŠ s MŠ Kapušany berie na vedomie záverečnú hodnotiacu správu 

o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy v šk. roku 2019/2020 

a správu o realizácii školského vzdelávacieho programu počas mimoriadneho prerušenia 

školského vyučovania v škole a odporúča obecnému zastupiteľstvu predmetné rozpočtové 

opatrenie schváliť. 

 

Ad 6) Koncepčný zámer rozvoja školy na rok 2020/2021 bol p. riaditeľkou školy predstavený. 

Celé znenie je zverejnené na webovej stránke školyZŠ s MŠ Kapušany a je súčasťou príloh.  

Bol prerokovaný učebný variant v MŠ v šk. roku 2020/2021 pod názvom Objavuj a chráň! 

 

Ad 7) Informácie o počtoch detí, žiakov a tried v ZŠ s MŠ Kapušany v školskom roku 

2020/2021 sú prílohou zápisnice. 

MŠ: 61 detí z toho 30 je nových detí  

1.ročník: zapísaných 41 žiakov, 8 žiakov odklad, nastúpilo: 33 žiakov  



2.-9.ročník: 51 nových žiakov  

Spolu: 515 žiakov v ZŠ 

Počet tried v MŠ: 6 

Počet tried v ZŠ: 24 (z toho 2 špeciálne) 

Ad 8) Pani Kohániová sa opýtala, či by bola možnosť, aby bola zriadená stravovacia komisia 

v MŠ, nakoľko má pocit, že strava nie je plnohodnotná, chýba viac zeleniny a ovocia v čase 

desiaty, zdravšie varianty jedál, hlavne pečivo, nátierky, čistá voda, nie sladený čaj a p. Pani 

riaditeľka prisľúbila, že sa porozpráva svedúcou ŠJ a budú sa tým zaoberať v najbližšej dobe. 

Pani riaditeľka v bode rôzne informovala o materiálno – technickom dovybavení učební, 

tried, priestorov MŠ – dávkovače mydiel, dezinfekčné prostriedky, zásobníky na dezinfekciu 

a jednorázové utierky pri vstupoch na toalety, pri všetkých vchodoch do pavilónov školy a p. 

P. Marcin sa informoval o havarijnom stave strechy telocvične, pričom ho zaujímalo, ako sa 

to vyriešilo, na čo mu bolo p. riaditeľkou vysvetlené, že strecha je opravená. 

 

P. Smetanková prítomných informovala o pracovnom stretnutí, ktoré bolo za prítomnosti p. 

starostky, predsedu stavebnej komisie p. Paloviča, vedenie ZŠ a MŠ (p.riaditeľka, 3 

zástupcovia), prizvanej p. policajtky a p. Smetankovej, kde sa aj priamo v areáli školy riešila 

možnosť parkovania a prejazdu áut počas vyučovania, nakoľko sa tu už veľakrát táto téma 

otvárala a nebolo nájdené riešenie, ako zabezpečiť ranné a poobedné vstupy áut do areálu, 

keďže je ohrozená bezpečnosť detí. 

Riešením by bola závora na hranici jedálne a pavilónu B, čím by sa uzatvorili jadro areálu, 

pričom vstup by bol na parkovaciu kartu len pre zamestnancov ZŠ s MŠ Kapušany. Zároveň 

bol podaný projekt na financovanie závory a prisľúbené boli hliadky zo strany polície počas 

ranného rozvozu žiakov. 

P. Smetanková ďalej informovala o OZ Kapyško (t.j. rodičovské združenie) – bližšie 

informácie sú zverejnené na stránke školy. 

 

Ad 9) Na záver sa p. predsedníčka poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí.  

 

V Kapušanoch, 27.9.2020 

Zapísala: PaedDr. Katarína Bačová 

Overila: Mgr. Lenka Smetanková 

 

 


